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Onderwerp: FAGE 

Geacht College, 

In- en intriest en vooral onbegrijpelijk vind ik het besluit van onze overheden en instanties 
(waaronder WMD Drinkwater en Provinciale Staten in Drenthe) om toestemming te verlenen aan 
yoghurt-gigant Fage om in Hoogeveen een vestiging te starten. In Luxemburg werd een dergelijk 
verzoek afgewezen vanwege de enorme hoeveelheden drinkwater die het bedrijf nodig heeft. 

De schappen in onze supermarkten staan bomvol met alle mogelijke yoghurtvarianten, zodat 
je bijna niet weet wat te kiezen. Hebben we werkelijk behoefte aan nog meer in deze tijden 
van over-consumptie? 
Drinkwater wordt steeds kostbaarder; zeker in de toekomst. En dan wordt er toestemming 
verleend aan deze slokop die de grootste afnemer van drinkwater wordt in onze provincie. 
Het lijkt erop dat u geen enkele visie heeft voor de langere termijn. 
Wat denkt u? Zou deze beslissing de motivatie stimuleren van burgers om voorzichtig om te 
gaan met drinkwater? 

Bovendien heb ik zo'n grijs vermoeden dat de maandenlange werkzaamheden bij de Vos van 
Steenwijk/aan hier ook iets mee te maken hebben. Wie betaalt deze werkzaamheden? Waarschijnlijk 
de belastingbetaler. Mocht dit niet zo zijn, dan hierbij mijn excuses ... 

Hoe is deze toestemming uit te leggen?? 
Moeten we ons nog afvragen waarom het wantrouwen in de overheid hand over hand toeneemt? 
Deze beslissing: rampzalig en volkomen ONBEGRIJPELIJK. 

Met verschuldigd respect, 

 
 

P.S. - Deze brief is ook verstuurd naar Provinciale Staten van Drenthe 




